
Referat generalforsamling 10. marts 2025: 
 
 

1. Valg af dirigent 
Jesper Bundgaard – foreslået af bestyrelsen.  
 

2. Bestyrelsens beretning 
Beretning aflagt af formand Julia Ann Baker.  

Bestyrelsens beretning for Aabenraa Rideklub, Mønterhøj 2024 

Kære medlemmer, 

2024 har været et begivenhedsrigt år for vores rideklub, hvor vi har arbejdet målrettet på at sikre en 

stærk og bæredygtig drift, samtidig med at vi har haft fokus på at forbedre vores faciliteter og styrke 

fællesskabet i klubben. 

Ny udvalgsstruktur 

En af de største organisatoriske ændringer i år har været en ny udvalgsstruktur. Vi har reduceret 

antallet af udvalg fra syv til tre for at optimere vores ressourcer og sikre en mere effektiv drift. Dette 

har betydet en mere fokuseret arbejdsfordeling og bedre udnyttelse af de frivillige kræfter, vi har til 

rådighed. 

Klubbens 70-års jubilæum og sommerfest 

I august markerede vi klubbens 70-års jubilæum med en stor sommerfest. Det var en fantastisk dag, 

hvor medlemmer & venner af klubben samledes for at fejre klubbens lange historie og stærke 

fællesskab. Festen bød på hygge med bla. Rundbold og kongespil, god mad, vi er meget 

taknemmelige for den store opbakning, vi oplevede. 

Stævner og aktiviteter 

I løbet af året har vi afholdt to succesfulde dressurstævner. Disse arrangementer har givet vores 

ryttere mulighed for at vise deres kunnen og samtidig tiltrukket eksterne ryttere, som har bidraget til 

en livlig atmosfære i klubben. Tak til alle frivillige, der har hjulpet med planlægning og afvikling. 

Forbedring af faciliteter 

Vi har også investeret i vores faciliteter for at sikre de bedst mulige forhold for vores medlemmer og 

heste. I 2024 har vi gennemført følgende forbedringer: 

• Renovering af to indendørsbaner og to udendørsbaner, hvilket har givet bedre trænings- og 

stævneforhold. 

• Maling af spring, så vores springfaciliteter fremstår flottere og mere vedligeholdte. 

• Indkøb af et vandingsanlæg til indendørsbanerne, hvilket reducerer behovet for ekstern 

support og sikrer bedre bundforhold året rundt. 

Planer for 2025 



I det kommende år vil vi fortsætte med at udvikle vores faciliteter og aktiviteter. Nogle af de 

vigtigste fokusområder inkluderer: 

• Afholdelse af flere stævner og sociale arrangementer for at styrke fællesskabet. Her kan vi 

allerede nu fortælle at Halbestyrelsen stod for et vellykket springstævne i Januar. 

• Rekruttering og fastholdelse af flere frivillige for at lette arbejdsbyrden i klubben. 

• Økonomisk fokus være på at spare op til fremtidig vedligeholdelse af vores mange ridebaner. 

 

Afslutning og tak 

Alt dette har kun været muligt takket være den store opbakning fra vores medlemmer, frivillige og 

sponsorer. Vi ser frem til endnu et spændende år med flere aktiviteter, fællesskab og udvikling af 

vores rideklub. 

Tak for et godt år – vi glæder os til 2025! 

 
3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

Året regnskab er fremlagt af Eva Egtved.  
Godkendt. 
 

4. Godkendelse af bestyrelsens forslag til kontingent for perioden frem til næste ordinære  
Generalforsamling 
Uændret kontingent.  
 

5. Uddeling af pokaler og sløjfer til klubmestre 
Eva uddelte pokaler og sløjfer til vinderne.  

Dressur pony: 

1. Wilma Hermansen på Surprise 
2. Nora K Lyst på Donna 
3. Smilla Albert på Martha 

Spring pony: 

1. Amalie Jessen på Bentley 
2. Nora K Lyst på Filur 

Dressur Hest: 

1. Jette Christensen på Bobby 
2. Maria Feldberg på Maggi 
3. Emma Louise Jensen på Thor 



Spring Hest: 

1. Victoria Svarre på Apollo   
2. Karoline Nissen på Bayline 
3. Emma Louise Jensen på Thor 

 
 

6. Behandling af indkomne forslag (skal være bestyrelsen i hænde senest 5 hverdage før) 
Ingen indkomne forslag.  

  
7. Valg af bestyrelse 

På valg:  
Pernille Gerstrøm – modtog ikke genvalg 
Eva Egtved– fortsætter 
Julia Ann Baker- fortsætter 
 
Ingeborg Demant er valgt.  

  
8. Valg af suppleanter til bestyrelsen 

På valg:  
Maria Tønder – Modtager ikke genvalg. 
Ingeborg Demant Mamsen – Valg til bestyrelsen  
 
Kristian T Hermansen og Susanne Bech er valgt 
 

9. Valg af juniorrepræsentant og juniorsuppleant 
På valg: 

Amalie Jessen – Ønsker ikke genvalg 
Nora Lyst – genvalgt 
 
Smilla Liv Albert og Wilma Hermansen er valgt 

 
10. Valg af en revisor og en revisorsuppleant 

På valg:  
Revisor: Lotte Lyst – er valgt 
Suppleant: Jesper Bundgaard – er valgt 
 

11. Evt. 
Spørgsmål til det sponsoreret køkken, hvornår skal det sættes ind. Det bliver taget med på 
mødet med Hallen, for at se hvordan evt. reparationer kan finansieres. 
Der blev udtrykt ønske om at der kommer kursus i spring.   


